
ПРОТОКОЛ 
№ 5 

 
Днес 25.03.2024 г. от 15.00 ч. се проведе заседание на ПК „Младежки 

дейности и спорт“ в Пленарна зала.  

 
На заседанието присъстваха: 

Георги Иванов Георгиев – председател на комисията  
1. Алекс Женев Илиев 

2. Владислав Златков Бакалов  
3. Димо Иванов Димов 

4. Станислав Юлиев Георгиев 
          5. Симеон Юлиянов Тодоров   

6. Юлиян Белчев Станев 
7. Юлиян Каменов Губатов 

  
От заседанието отсъстваха: Генадий Христов Атанасов и Евгений 

Станимиров Йосифов 
 
Присъстваха още: Кристиан Димитров - директор на дирекция „Спорт", 

Галин Димов – председател на СК „Вокил“, Владимир Върбанов – президент на 
ПСК „Черно море“, Христо Рафаилов – зам.-кмет към Община Варна, Димчо 

Радев – президент на СК „Виктория“ – Варна, Натали Костова – европейски 
шампион на висок скок на детски игри в Бърно, Чехия, Иван Иванов – зам.-

председател на ОСК „ЖСК-Спартак“, Евелина Янчева – директор на СУ „Г. 
Бенковски“, Татио Памукчиян – председател на баскетболен клуб „Шоутайм“, 

д-р Георги Ганчев – президент на баскетболен клуб „Черно море - Тича“, 
Здравена Накева – председател на КХГ „Черно море - Варна“, Антон Симеонов 

– представител на сдружение „Национален спортен клъстер“, Йордан Кателиев 
– общински съветник към Общински съвет – Варна, Николай Стефанов – 

общински съветник към Общински съвет – Варна, Росица Александрова – 
председател на СКХГ „Надежда“, Росица Николова – адвокат-довереник към 

Общински съвет – Варна. 

Председателят на Комисията даде думата на представители на СК 

„Виктория“ за представяне на своите постижения. 
 

 Председателят на ПК „Младежки дейности и спорт“ подложи на 
гласуване следния 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

 1. Разглеждане на писмо от Кристиана Генчева – председател на клуб по 

художествена гимнастика „Грация“ с рег. № РД24003865ВН/08.02.2024 г., 
относно т.15 „Средства за финансово подпомагане на отбори и школи, 

представляващи Община Варна, които се разпределят с решение на Общински 
съвет – Варна“ по Програма „Спорт“ 2024 г.  

https://varnacouncil.bg/statut-i-pravomoshtiya/struktura/obshtinski-savetnici-mandat-2019-2023/genadij-hristov-atanasov/


2. Разглеждане на писмо от Владимир Върбанов – председател на УС на 
ПСК „Черно море“ с рег. № РД24004029ВН/09.02.2024 г., относно т. 15 

„Средства за финансово подпомагане на отбори и школи, представляващи 
Община Варна, които се разпределят с решение на Общински съвет – Варна“ по 
Програма „Спорт“ 2024 г.  

3. Разглеждане на писмо от Галин Димов – председател на СК „Вокил“ с 
рег. № ЗК24000164ВН-002ВН/15.03.2024 г., относно т. 15 „Средства за 

финансово подпомагане на отбори и школи, представляващи Община Варна, 
които се разпределят с решение на Общински съвет – Варна“ по Програма 

„Спорт“ 2024 г.  
4. Разглеждане на писмо д-р Георги Ганчев – президент на БК „Черно море 

Тича“ с рег. № РД23027892ВН/20.12.2023 г., относно отпускане на финансова 
помощ за календарната 2024 г.  

5. Разглеждане на писмо от Татио Памукчиян - председател на Баскетболен 
клуб "Шоутайм" - Варна с рег. № РД23028225ВН/22.12.2023 г., относно 

отпускане на финансова помощ.  
6. Разглеждане на писмо от Евелина Янчева – директор на СУ „Г. 

Бенковски“ с рег. №РД24004307ВН/14.02.2024 г., относно осигуряване на 
транспорт на спортните клубове до спортните бази и обратно.  

7. Разглеждане на писмо от Иван Иванов – зам. председател на ОСК 

„ЖСК-Спартак“ – Варна с рег. №17020304ВН-005ВН/19.02.2024 г., относно 
предоставяне на офис за осъществяването на дейност като представител на 

спортните клубове.  
8. Разни. 
 

Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

ПЪРВА ТОЧКА 
 

Разглеждане на писмо от Кристиана Генчева – председател на клуб по 
художествена гимнастика „Грация“ с рег. № РД24003865ВН/08.02.2024 г., 

относно т.15 „Средства за финансово подпомагане на отбори и школи, 
представляващи Община Варна, които се разпределят с решение на Общински 

съвет – Варна“ по Програма „Спорт“ 2024 г.  
 

Алекс Илиев направи предложение КХГ „Черно море“, КХГ „Грация“, 
КХГ „Чар“, КХГ „Силвия“ и КХГ „Надежда“ да бъдат добавени за финансиране 

към т.15 на Програма „Спорт‘ 2024 г. 
 

Резултати от гласуването: за - 6; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

След проведени дебати, председателят на Комисията подложи на 
гласуване даване на положително становище на писмо от Кристиана Генчева 

– председател на клуб по художествена гимнастика „Грация“ с рег. № 



РД24003865ВН/08.02.2024 г., относно т.15 „Средства за финансово 
подпомагане на отбори и школи, представляващи Община Варна, които се 

разпределят с решение на Общински съвет – Варна“ по Програма „Спорт“ 
2024 г. ведно с направените предложения за допълнение, а именно: КХГ „Черно 
море“, КХГ „Чар“, КХГ „Силвия“ и КХГ „Надежда“.  

Препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно 
решение. 

 
Резултати от гласуването: за - 6; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

 

ВТОРА ТОЧКА 

Разглеждане на писмо от Владимир Върбанов – председател на УС на ПСК 
„Черно море“ с рег. № РД24004029ВН/09.02.2024 г., относно т. 15 „Средства за 

финансово подпомагане на отбори и школи, представляващи Община Варна, 
които се разпределят с решение на Общински съвет – Варна“ по Програма 

„Спорт“ 2024 г.  
 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на горецитираното писмо и 
препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение. 

 
Резултати от гласуването: за - 5; против - 0; въздържали се - 3, 

предложението се приема. 

ТРЕТА ТОЧКА 

Разглеждане на писмо от Галин Димов – председател на СК „Вокил“ с рег. 

№ ЗК24000164ВН-002ВН/15.03.2024 г., относно т. 15 „Средства за финансово 
подпомагане на отбори и школи, представляващи Община Варна, които се 

разпределят с решение на Общински съвет – Варна“ по Програма „Спорт“ 2024 
г.  

След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 
гласуване даване на положително становище на горецитираното писмо и 

препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение. 
 

Резултати от гласуването: за - 5; против - 0; въздържали се - 3, 
предложението се приема. 

ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 

Разглеждане на писмо д-р Георги Ганчев – президент на БК „Черно море 

Тича“ с рег. № РД23027892ВН/20.12.2023 г., относно отпускане на финансова 

помощ за календарната 2024 г. 



След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 
гласуване даване на положително становище на горецитираното писмо и 

препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение. 
 
Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 1, 

предложението се приема. 

ПЕТА ТОЧКА 

Разглеждане на писмо от Татио Памукчиян - председател на Баскетболен 
клуб "Шоутайм" - Варна с рег. № РД23028225ВН/22.12.2023 г., относно 
отпускане на финансова помощ.  

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на горецитираното писмо и 
препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение. 

 
Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 1, 

предложението се приема. 

ШЕСТА ТОЧКА 

Разглеждане на писмо от Евелина Янчева – директор на СУ „Г. Бенковски“ 

с рег. №РД24004307ВН/14.02.2024 г., относно осигуряване на транспорт на 

спортните клубове до спортните бази и обратно. 

Йордан Кателиев предложи да се изготви списък със спортните клубове 
към СУ „Г. Бенковски“, обобщаващ броя учащи и отдалечеността на спортните 

бази, за да се прецени кои клубове и кои спортове имат нужда от транспорт до 

спортните бази. 

Христо Рафаилов отправи молба да се направи анализ с правната форма, 

под която може децата да се превозват с общински ресурс.  

След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на горецитираното писмо и 
препращане към ПК „Транспорт“ за вземане на окончателно решение. 

 
Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 
 

Председателят на комисията уточни, че ще бъде поискана допълнителна 
информация за другите ученици и клубове, които тренират към СУ „Георги 

Бенковски“, както и правен анализ по отношение осигуряване на транспорт от 
Община Варна (автобус и шофьор) на СК „Черно море – Бриз кану-каяк“ и на 

СГК „Черно море – Варна“ за превоз на състезателите им, ученици в СУ 

„Георги Бенковски“, до спортните бази.  



СЕДМА ТОЧКА 

Разглеждане на писмо от Иван Иванов – зам. председател на ОСК „ЖСК-

Спартак“ – Варна с рег. №17020304ВН-005ВН/19.02.2024 г., относно 
предоставяне на офис за осъществяването на дейност като представител на 

спортните клубове.  
 

След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 
гласуване даване на положително становище на  писмо от Иван Иванов –  зам. 

председател на ОСК „ЖСК-Спартак“ – Варна с рег. №17020304ВН-
005ВН/19.02.2024 г., относно предоставяне на помещение за съхранение на 

осигурителния архив на спортните клубове, които са били членове на 
дружеството.  

Препращане към ПК „Собственост и стопанство“ за вземане на 
окончателно решение. 

 

Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се – 0, 

предложението се приема. 

ОСМА ТОЧКА 

Разни. 

 
Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито от 

председателят на комисията. 
 

Край на заседанието: 17:00 ч. 
 

 
 
 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА                                                 ПРОТОКОЛИРАЛ: 
ПК „МДС“:      

                          
                          

_______П_____________                                              _________П___________ 
/Георги ГЕОРГИЕВ/                                                 /Диана АТАНАСОВА/ 


